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Abstract (en)
[origin: ES8607577A1] The light-sensitive layer of a printing plate is charged to a given surface potential which is measured by means of a stationary
or moving potential detector. The potential ratio, which changes during the exposure, is continuously compared with a given set value, and the
exposure is terminated when the changing potential ratio is in agreement with the given set value. The measurement of the surface potential and
of the potential ratio is carried out in a bright area of the light-sensitive layer, which area is located outside the area of the latent electrostatic image.
The potential detector may be connected via a signal converter and an amplifier to a microprocessor control which actuates a shutter via a digital
output. In the microprocessor, a program for controlling a corona electrode and a developing electrode is stored, which program actuates the corona
control and the developing electrode control via a digital/analog output and high-voltage amplifiers.

Abstract (de)
Die lichtempfindliche Schicht einer Druckplatte wird auf ein vorgegebenes Oberflächenpotential aufgeladen, das mittels eines ortsfesten oder
eines beweglichen Potentialdetektors gemessen wird. Das während der Belichtung sich ändernde Potentialverhältnis wird laufend mit einem
vorgegebenen Sollwert verglichen und bei Übereinstimmung des sich ändernden Potentialverhältnisses mit dem vorgegebenen Sollwert die
Belichtung beendet. Die Messung des Oberflächenpotentials und des Potentialverhältnisses erfolgt in einem Hellbereich der lichtempfindlichen
Schicht, der außerhalb des Bereichs des latenten elektrostatischen Bildes liegt. Der Potentialdetektor (3) ist über einen Signalwandler (16) und
einen Verstarker (17) mit einer Mikroprozessorsteuerung (19) verbunden, die über eine Digitalausgabe (20) einen Verschluß (14) betatigt. Im
Mikroprozessor (19) ist ein Programm für die Steuerung einer Koronaelektrode (24) und einer Entwicklerelektrode (25) gespeichert, das über eine
Digital/Analogausgabe und Hochspannungsverstärker (22, 23) die Koronasteuerung und die Entwicklerelektrodensteuerung betätigt.
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